
 

GRIMSTAD KOMMUNE 
Kultur- og oppvekstsektoren 

FAU JAPPA Skole 

Referat FAU-møte nr 2 
Møtedato: 16.10.2019 Møteleder: Evy Dorthea Ugland 

Møtetid: 19.00 Referent: Anne Holmen  

Møtested: 7. trinnsarealet Neste møte: 16.10.2019 kl.19.00 

Til stede: Evy Dorthea Ugland (1.), Anne Holmen (2.), Jostein Aasen (3.), Line Eielsen Malde (4.), Merethe Egeland (5.), 
Alexandre Berglund (6.), 

Forfall: Barbara Diel Riefenstah (7.) 

Kopi til: May-Elin.  

 

Saksnr. Dato meldt: Meldt av: Beskrivelse av sak Referat med eventuelt vedtak og ansv. person 

5.1  Referent/leder Godkjenning av forrige referat  

5.2  Rektor Rektor informerer 
- Skolens representant 

informerer om aktuelle 
saker  

- SU og SMU er konstituert.  
- MTL – en time i uken. 
- Sosiallærer – Bente Mindrebø. Kommet godt i gang. 

Også med i HBS-gruppea. (Helsefremmende 
barnehager og skoler) 

- Fokus på å bygge relasjoner på 1., 2. og 3.  Trinn 
- Trivselsledere – arrangerer aktiviteter for elevene i 

friminutt. Kurs sammen med andre skoler i Fevik 
Hallen. Positivt tiltak. Søknad om penger til utstyr. 2 
i hver klasse fra 4. til 7. klasse.  

- Trafikksikkerhet – Hjertesone lagt på is foreløpig. Få 
elever som blir kjørt opp til skolen. Mange bruker 
bussholdeplassen nede i Frivollveien. Mange kan 
klare å gå/sykle.  

- BARNEVAKTEN: 
- Det er kopiert opp invitasjon til møtet med neste 

onsdag.  
- Lærerne snakker med barna om at de må gå hjem til 

sine foreldre og si at de må stille på møtet. 
- Helsesøster – ikke noe ledig rom. Utfordrende. Kan 

være på møterommet frem til lunsj enkelte dager.  
- Økonomien er god – men blir sett i kortene på hva 

skolen bruker penger på. 

5.3   Leder informerer - En Facebook-gruppe er opprettet for intern 
kommunikasjon for FAU-representantene. 

- Kap. 9A – kjenner vi til dette? Skal (i følge rektor) 
være et punkt på saksliste i FAU, SU og SMU.  

- FUG – foreldreutvalget for grunnopplæringen har en 
nettside. fug.no 

- Elevrådet vil sende en søknad om penger til utstyr til 
trivselslederne. 

- Hvordan kan vi nå foreldre/barn i i forhold til ønske 
om bruk av FAU-midler?  

 

5.4   FAU stormøte 10. Okt - Eva Carmen Jensen prosjektleder fra HBS 
(Helsefremmende barnehager og skoler) vil gjerne 
komme på et FAU-møte og informere om hva de 
jobber med. Særlig overgang mellom barnehage og 
skole som er fokus. 

- Mobbeombud: Erik Songe-Møller, nøytral part som 

fremmer barnets sak 



5.5   Barnevakten - nettvettmøte - 23. oktober kl 18.30 – 20.30 på UIA. Foreldre vil få 

flere påminnelser.  

- Bevertning – kjeks er kjekt for det kan åpnes etter 

behov. Kaffe – hvor mye. Viktig at lyden er «under 

kontroll».  

 
 
 


